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Protokół z posiedzenia Rady Naukowej Instytutu
Biologii US, 21.01.2021, godz. 9:00

W dniu 21.01.2021 odbyło się posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Biologii US, 
przeprowadzone w trybie zdalnym, zgodnie z zarządzeniem Rektora nr 45/2020 z dn. 
27.04.2020 r. Potwierdzenie obecności oraz głosowania objęte porządkiem obrad zostały 
przeprowadzone w systemie Rada24, po omówieniu spraw za pośrednictwem platformy MS 
Teams. Protokół z wynikami głosowań został wygenerowany w systemie Rada24 i stanowi 
załącznik do oryginału protokołu z obrad. Za przebieg głosowań odpowiedzialna była Pani dr 
Anna Kalinka, przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej. W posiedzeniu wzięło udział 15 członków 
Rady Naukowej.

Spotkanie rozpoczęło się od spraw organizacyjnych. Przewodnicząca RN,
Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US poinformowała zebranych, że otrzymali dane do logowania 
systemu Rada24 i poprosiła o zalogowanie się w systemie, aby głosowania mogły przebiegać 
sprawnie.
Pani prof. dr hab. Agnieszka Popiela zgłosiła problem z logowaniem. Pani dr hab. Agnieszka 
Grinn-Gofroń, prof. US doradziła żeby podejmować kolejne próby logowania do systemu. Pani 
dr Anna Kalinka poprosiła o udzielenie głosu. Wyjaśniła zasady głosowania w systemie Rada24 
oraz przedstawiła nową opcję „zmiana hasła". W okienko czatu w programie MS Teams 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej wprowadziła link umożliwiający samodzielną zmianę 
hasła do systemu Rada 24. Wyjaśniła również jak dokładnie przebiega głosowanie oraz podała 
informację, że w przypadku głosowania tajnego w systemie Rada24 nikt, nawet administrator, 
nie widzi, kto w jaki sposób głosował. Pani prof. dr hab. Popiela zgłosiła, że udało się jej 
rozwiązać problem z logowaniem. Pani dr Anna Kalinka zweryfikowała listę obecności. 
Nieobecni: Pan prof. dr hab. inż. Robert Czerniawski, Pan dr Tomasz Krepski oraz Pan dr Łukasz 
Sługocki. Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US podziękowała Pani dr Annie Kalince za 
wprowadzenie do głosowania. Poprosiła również o zabieranie głosu przez przycisk „zgłoś się" 
w aplikacji MS Teams oraz wyciszenie mikrofonów. Pani dr Anna Kalinka ponownie poprosiła 
o udzielenie głosu w celu upewnienia się czy Pani dr hab. Beata Tokarz-Deptuła, prof. US 
poprawnie dołączyła do obrad w programie MS Teams.

Przewodnicząca RN poprosiła o włączenie do porządku obrad punktu dot. podjęcia 
uchwały w sprawie powołania komisji ds. nagród i odznaczeń w Instytucie Biologii US na 
kadencję 2021-2024.
Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US poinformowała zebranych, że skład Komisji został 
przedyskutowany z Panią dr hab. Pauliną Niedźwiedzką-Rystwej, prof. US - proponowanym 
kandydatem na Przewodniczącą.
Wymieniła również zaproponowanych przez Panią dr hab. Paulinę Niedźwiedzką-Rystwej, 
prof. US kolejnych członków Komisji (w kolejności podawania nazwisk):

• dr hab. Agnieszka Grinn-Gofroń, prof. US
• dr hab. Beata Wodecka, prof. US
• jako Sekretarz mgr Rafał Hrynkiewicz
• dr hab. Lidia Skuza, prof. US
Przewodnicząca RN zapytała czy ktoś z obecnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. W 

związku z brakiem wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca Rady Naukowej zarządziła 
głosowanie w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. W głosowaniu jawnym Rada Naukowa 
Instytutu uchwałę przyjęła jednomyślnie przy 1 głosie wstrzymującym. Po zakończonym 
głosowaniu można było przejść do realizacji porządku obrad.



1) Sprawy osobowe

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Dyrektora Instytutu o powołanie 
Kierownika Katedry Hydrobiologii Instytutu Biologii US

Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US poinformowała zebranych, że do Rady Naukowej 
Instytutu Biologii wpłynęło pismo Pana prof. dr hab. inż. Roberta Czerniawskiego z prośbą o 
wyrażenie opinii w sprawie (§83 pkt. 1 Statutu US). W piśmie Pan Profesor przedstawił 
osiągnięcia swojej katedry. Przewodnicząca RN odczytała fragment pisma: „Katedra 
Hydrobiologii realizuje z powodzeniem zadania naukowe w zakresie hydrobiologii, odnosząc 
na tym polu dobre wyniki, w postaci wysoko punktowanych publikacji naukowych. Ponadto, 
pracownicy katedry, na zasadzie formalnych porozumień prowadzą współpracę z Drawieńskim 
Parkiem Narodowym, regionalną dyrekcją Ochrony Środowiska oraz Centrum Edukacji 
ekologicznej i Rewitalizacji Jezior w Szczecinku. Realizujemy również współpracę z ośrodkami 
zagranicznymi (Węgry, Portugalia, Francja). Uzyskaliśmy także, dofinansowanie wyjazdu i 
badań naukowych w Wietnamie w ramach programu NAWA. Jesteśmy organizatorami 
cyklicznej konferencji Funkcjonowania i ochrona wód płynących - Potamon, jak również 
organizatorami i realizatorami mobilnego Centrum Edukacji Ekologicznej i Monitoringu 
Środowiska. W ostatnim roku, 2020, zakończyliśmy projekt finansowany przez Unię 
Europejską dotyczący rewitalizacji jeziora Wielgie w Dobiegniewie (wniosek prof. dr hab. inż. 
Roberta Czerniawskiego stanowi załącznik do oryginału protokołu z obrad)". Pani dr hab. Lidia 
Skuza, prof. US dodała, że zespół pod kierunkiem Pana prof. dr hab. inż. Roberta 
Czerniawskiego koordynuje powstawanie nowego anglojęzycznego kierunku w Instytucie - 
Hydrobiology.

Przewodnicząca RN zapytała czy ktoś z obecnych chciałby zabrać głos w sprawie. W 
związku z brakiem wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca Rady Naukowej zarządziła 
przeprowadzenie głosowania tajnego. Szczegółowe wyniki głosowania zawarte są w protokole 
stanowiącym załącznik do oryginału protokołu. W wyniku głosowania przyjęto uchwałę nr 
3/2021, w której pozytywnie zaopiniowano wniosek Dyrektora Instytutu o powołanie prof. dra 
hab. inż. Roberta Czerniawskiego na Kierownika Katedry Hydrobiologii Instytutu Biologii US na 
kadencję 2021-2024.

Powołanie komisji ds. nagród i odznaczeń w Instytucie Biologii US
Przewodnicząca RN ponownie odczytała proponowany skład Komisji ds. Nagród i Odznaczeń: 
Przewodnicząca dr hab. Paulina Niedźwiedzka-Rystwej, prof. US , dr hab. Agnieszka Grinn- 
Gofroń, prof. US, dr hab. Beata Wodecka, prof. US, dr hab. Lidia Skuza, prof. US, sekretarz mgr 
Rafał Hrynkiewicz. Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała czy ktoś z obecnych chciałby 
zabrać głos w sprawie. W związku z brakiem wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca RN 
zarządziła przeprowadzenie głosowania tajnego. Szczegółowe wyniki głosowania zawarte są 
w protokole stanowiącym załącznik do oryginału protokołu. W wyniku głosowania przyjęto 
uchwałę nr 4/2021 w sprawie powołania komisji ds. nagród i odznaczeń w Instytucie Biologii 
US na kadencję 2021-2024.

2) Sprawy bieżące i wolne wnioski

Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała czy ktoś z obecnych chciałby zabrać głos. Po 
chwili głosiła się prof. dr hab. Agnieszka Popiela. Pani Profesor przypomniała o konferencji 



naukowej „35 lat Biologii w Szczecinie". Ze względu na sytuację epidemiologiczną pierwotny 
termin Konferencji,, we wrześniu 2020, uległ zmianie. Pani Profesor poinformowała o 
pojawieniu się nowego terminu — 27-28.05.2021. Pani dr hab. Agnieszka Grinn-Gofroń, prof. 
US zwróciła uwagę na dalszą niepewność podanego terminu wobec sytuacji związanej z 
pandemią koronawirusa i szczepieniami. Rozpoczęła się krótka dyskusja o szczepieniach w 
kontekście terminu Konferencji. Przewodnicząca RN zaproponowała żeby poczekać na 
zarządzenia władz rektorskich i zapytała czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w dyskusji.

Pani prof. dr hab. Agnieszka Popiela poinformowała zebranych o planowanej inicjatywie 
uporządkowania, rozbudowy i wzbogacenia zieleni na terenie kampusu przy ul. Felczaka i 
Wąskiej, m.in. w formie kwietnych łąk. Firma wykonała nieodpłatnie projekt 5 punktów 
rozbudowy zieleni i przekształcenia ich częściowo w kwietne łąki, a częściowo w miejsca 
odpoczynku dla pracowników i studentów. Ze względu na koszty (ok. 200 000 zł) wykonanie 
inwestycji zaplanowano etapami, poczynając od ul. Wąskiej. W lutym br. zostanie ogłoszony 
przetarg na kwotę 70 000 zł na wykonanie pierwszego punktu. Środki finansowe na to 
przedsięwzięcie zostały zabezpieczone w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska, a 
sama inwestycja ma poparcie władz rektorskich US, z deklaracja dofinansowania włącznie.

Przewodnicząca RN podziękowała Pani Profesor za zajęcie się tą kwestią. Zapytała też czy 
ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w dyskusji. Ponieważ nikt już się nie zgłosił, Rada przystąpiła 
do realizacji ostatniego punktu obrad.

3) Zatwierdzenie protokołów z posiedzeń Rady Naukowej w dniach 10.12.2020 oraz 
14.01.2021.

Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie. Pani dr. 
hab. Katarzyna Dziewulska, prof. US zapytała czy osoby, które nie były członkami Rady w 
poprzedniej kadencji Rady Naukowej również mają uczestniczyć w zatwierdzaniu protokołów. 
Przewodnicząca RN odpowiedziała, że nie widzi przeszkód (protokoły są dołączane do 
zaproszeń na posiedzenie Rad Naukowych).
Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie. W związku 
z brakiem wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca Rady Naukowej zarządziła głosowanie w 
sprawie zatwierdzenia protokołów z posiedzeń Rady Naukowej w dniach 10.12.2020 oraz 
14.01.2021. W głosowaniu jawnym Rada Naukowa jednomyślnie zatwierdziła protokoły przy 
1 głosie wstrzymującym i 1 braku głosu (z powodu problemów technicznych dr inż. Ewa Filip 
nie mogła oddać głosu, Przewodnicząca RN podjęła decyzję o zakończeniu głosowania).

Na tym wyczerpano porządek obrad. Na zakończenie Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US 
podziękowała uczestnikom Rady za cierpliwość oraz oddanie głosów i życzyła miłego dnia.

Protokołowała Przewodnicząca Rady Naukowej
Katarzyna Maik instytutu Biologii

SzczecińskiegoUniwi

dr hab/Lidia Skuza, prof. US
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